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Vragen van de leden Kooiman en Leijten (beiden SP) aan de Staatssecretaris 
van Volksgezondheid, Welzijn en Sport en aan de Staatssecretaris Veiligheid en 
Justitie over het bericht dat gemeenten massaal adviesbureaus inhuren voor 
hulp bij decentralisaties (ingezonden 15 november 2013). 

Vraag 1
Vindt u het wenselijk dat veel gemeenten tonnen besteden aan dure 
adviesbureaus voor hulp bij decentralisaties? Zo ja, waarom? Zo nee, waarom 
niet?1 

Vraag 2
Hoe verklaart u deze wildgroei aan adviesbureaus? Kunt u uw antwoord 
toelichten? 

Vraag 3
Deelt u de mening dat dit circus van adviesbureaus direct een halt toegeroe-
pen moet worden? Zo ja, bent u bereid dit nu wel te doen? Zo nee, waarom 
niet? 

Vraag 4
Deelt u de mening dat dit verspilling van geld is en dat gemeenten beter 
advies kunnen vragen aan de echte experts, namelijk zorgbehoevende 
mensen en zorgverleners? Zo ja, wat gaat u hieraan doen? Zo nee, waarom 
niet? 

Vraag 5
Hoeveel geld is er inmiddels door gemeenten besteed aan adviesbureaus? 
Bent u bereid dit uit te zoeken en de Kamer daarover te informeren? 

Vraag 6
Wilt u deze vragen beantwoorden vóór het wetgevingsoverleg Jeugdzorg op 
25 november 2013?

1 «Decentralisatie: veel gemeenten huren hulp in» NRC Handelsblad, 13 november 2013.
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